

K

## KURIC AINA

MP of the 2<sup>nd</sup> constituency of Marne



France



© CRÉDIT PHOTO

**Aina KURIC** in Creil from Malagasy parents. Passionate about tourism, in 2008, she earned a BTS in hotel and restaurant business - management and hotel marketing. This baggage in hand, she worked in starred establishments, especially in London before giving the free rein to her entrepreneurial fiber.

2015, Cris-Event was born - a guided tour in the heart of the Champagne vineyard. An invitation to discover this region, its history and taste! Wine tourism can be appreciated through hiking, cycling or rollerblading around the natural areas of the Marne.

Like many young people of her generation, Aina is a child of disenchantment. She inherited a form of disillusionment with political action. Which does not mean that she has lost interest in it. Her politicization is done through values. Thus, the speech of Emmanuel Macron found echo in her. Putting politics at the heart of civic life, it is with this credo that she began to go doorto- door in her district. Novice in

politics, Aina succeeded in beating the outgoing LR deputy, Catherine Vautrin, vice-president of the National Assembly and former Minister Delegate for Social Cohesion and Parity of Dominique de Villepin's government. 🍷

K

## KURIC AINA

Députée de la 2<sup>ème</sup> circonscription de la Marne



France



© CRÉDIT PHOTO

**Aina KURIC** est née en 1987 à Creil de parents malgaches. Passionnée de tourisme, en 2008, elle décroche un BTS hôtellerie restauration - gestion et mercatique hôtelières. Ce bagage en poche, elle travaille dans des établissements étoilés, notamment à Londres avant de laisser parler sa fibre entrepreneuriale. 2015, Cris-Event voit le jour avec pour spécialité la visite guidée au cœur du vignoble de Champagne. Une invitation à découvrir cette région, son histoire et son goût ! L'œnotourisme s'apprécie en randonnée pédestre, cycliste ou en roller autour des espaces naturels de la Marne. Avec en outre une présentation de la biodiversité locale par le guide. Comme beaucoup de jeunes de sa génération, Aina est une enfant du désenchantement. Elle a hérité d'une forme de désillusion à l'égard de l'action politique. Ce qui ne veut pas dire qu'elle s'en désintéresse. Sa politisation se fait par le biais des valeurs. Ainsi, le discours d'Emmanuel Macron a trouvé écho en elle. Remettre la politique au cœur de la vie citoyenne, c'est avec ce crédo

**2017 :**  
députée de la 2<sup>ème</sup>  
circonscription de la  
Marne avec  
51,21 % des voix

**2015 :** Elle co-fonde  
Cris-Event

qu'elle s'est mise à faire du porte-à-porte dans sa circonscription. Novice en politique, Aina parvient tout de même à évincer la députée LR sortante, Catherine Vautrin, vice-présidente de l'Assemblée nationale et ancienne Ministre déléguée à la Cohésion sociale et à la Parité du gouvernement Dominique de Villepin. 🍷